
KRAJEVNA SKUPNOST CERKNO 

BEVKOVA ULICA 9 

5282 CERKNO 

 

 

Datum: 28.1.2019 

 

 

Z A P I S N I K 
 

1. redne seje sveta KS Cerkno, ki je bila 24.1.2019 v prostorih Občine Cerkno. 

 

Prisotni: predsednik Vid Lahajnar, Marko Obid, Borut Eržen, Danilo Sedej, Andraž Drešček, 

Saša Cvek, Andrej Valentinčič, Aleš Tušar, Jože Močnik. 

Ostali prisotni: Valerija Močnik.                              

 

Predsednik Vid Lahajnar, ki je uvodoma pozdravil navzoče ter predlagal naslednji  

 

dnevni red: 

 

1. Sprejem zapisnika konstitutivne seje sveta z dne 7.12.2018.  

2. Zemljiško knjižne zadeve. 

3. Predlogi investicij za tekoče mandatno obdobje. 

4. Pobude in vprašanja 

AD 1 

 

 

Brez pripomb je bil sprejet sklep: 

Potrdi se zapisnik konstitutivne seje sveta KS Cerkno z dne 7.12.2018. 

 

 

AD 2 

 

Pod drugo točko, je Vid Lahajnar člane seznanil, da je Močnik d.o.o. Novaki, Dolenji Novaki 

28, 5282 Cerkno, pričel s postopki za uradno evidentiranje za priposestvovanje služnostne 

pravice na parcelah št. 333/4, 333/7 k.o. Labinje katere uporablja za deponijo lesa (hlodov), 

vožnjo, parkiranje tovornih vozil in osebnih vozil ter dostop do deponije  že od leta 1994, to 

je že več kot 20 let, s čimer so izpolnjene predpostvke za evidentiranje stvarne služnostne 

pravice. 

 

KS Cerkno je v zvezi s tem dne 28.8.2018 prejela dopis Močnik d.o.o., na katerega je bil po 

obravnavi na svetu KS Cerkno, poslan odgovor dne 24.9.2018. Dopis in odgovor sta kot 

gradivo priložena k vabilu pod 2. točko dnevnega reda. 

 

Jože Močnik je vprašal, če ima dokaze, da je parcele resnično toliko časa uporabljal. 

Vid Lahajnar je odgovoril, da je na Občini Cerkno preveril posnetke, iz katerih je razvidno, da 

do leta 2014 na omenjenih parcelah ni bilo nič. 

 



Borut Eržen je dodal, da je bil v letu 2016 na podlagi prošnje Močnik d.o.o. sprejet sklep, da 

se mu parcele proda, pod pogojem da bo pot, ki jo uporabljajo lastniki parcel stalno prevozna 

ter da tudi Občinski svet Občine Cerkno da pozitivno soglasje za prodajo parcel št. 333/4 in 

333/7 k.o. Labinje. Ker do tega ni prišlo je prišel s strani Močnik d.o.o. nov dopis, ki je 

priloga vabilu. Bil je še mnenja, da je najprej potrebno ugotoviti kdo mu je dal dovoljenje, da 

parcele lahko uporablja. 

 

Andraž Deršček in Danilo Sedej sta dodala, da je treba ugotoviti, ali je o prodaji razpravljal 

občinski svet. 

 

Vid Lahajnar je povedal, da če bi občinski svet razpravljal o prodaji, bi KS zagotovo dobila 

tudi odgovor. 

 

Saša Cvek je bila mnenja, da bo na tak način zagotovo prišlo do spora. Ali bi bilo možno, da 

bi z njim se dogovorili za sodelovanje, v smislu da v zameno da uporablja parcele v lasti KS, 

v KS naredi kaj kar bi bilo v prid krajnom.  

 

Danilo Sedej je predlagal, da naj se pripravi seznam vseh parcel katerih lastnica je KS 

Cerkno. 

 

Sprejeta sta bila SKLEPA:  

1. Nova sestava sveta Krajevne skupnosti Cerkno se ne strinja s prodajo parcel št. 

333/4 in 333/7 k.o. Labinje. Sestavi se ustrezna najemna pogodba. V primeru da se 

zainteresirani z najemom ne strinja, se zahteva da parcele počisti. 

2. Postopke v zvezi z Močnik d.o.o. naj v nadaljevanju vodi strokovna služba Občine 

Cerkno, katera obvešča predsednika KS Cerkno o vseh aktivnostih poveznih s 

primerom Močnik d.o.o. 

        

AD 3 

 

Po tretjo točko je Vid Lahajnar člane seznanil z elektronsko pošto Občine Cerkno oz. župana, 

da je do 25.1.2019 potrebno posredovati predloge investicij krajevne skupnosti,  za štiriletno 

mandatno obdobje in sicer s finančno konstrukcijo ter razdeljene po prioritetah. Na podlagi 

podanih predlogov, bo v naslednjih tednih sklican sestanek, kjer se bodo predlogi obravnavali 

in uskladili. 

 

Danilo Sedej je predlagal naslednje: 

 ureditev EKOLOŠKIH OTOKOV (urediti nadstreške in lično urediti okolico), 

 urediti dodatno mesto za zeleni odrez, 

 ureditev javne razsvetljave (Sedejev trg, Močnikova ulica, Vojkova ulica), 

 umiritev prometa - poslan dokument s podpisi prebivalcev in predstavniki bloka na 

Sedejevem trgu in Vojkovi ulici, 

 umiritev prometa na Močnikovi ulici (križišče na Gorenjski cesti), 

 obnova zidu pri domu upokojencev, 

 po kraju je potrebno postaviti manjše smetnjake, smetnjake za pasje iztrebke, 

 obnova starega placa in prepoved parkiranja ter postavljanja prireditvenega šotora vsakič 

drugače (urediti je potrebno fiksne konzole kjer se postavlja šotor), 



 pričeti s pogovori na Telekomu Slovenije (oz. drugem investitorju) za izgradnjo 

optičnega omrežja kot alternativo kabelski televiziji, 

 preveriti kako je z garancijo na delo pri dvorišču ob cerkvi, 

 preveriti možnost zaposlitve človeka ki bi skrbel za urejenost kraja (pometanje, 

praznjenje smetnjakov), 

 preveriti možnost začasne zapore ceste od Gabrijela do Glavnega trga, 

 urediti osnovno spletno stran KS Cerkno, kjer bi občani lahko predlagali aktivnosti ki jih 

je za urediti, seznam članov KS - da se vedo na koga obrniti, objaviti telefonsko številko 

na koga se lahko obračajo s težavami. 

 

Andraž Drešček je predlagal naslednje: 

 ureditev ekoloških otokov, 

 osvetlitev prehoda za pešce pri muzeju, 

 postavitev košev za smeti, 

 ureditev prehoda za pešce na Cvetkovi cesti, 

 ureditev mrliške vežice na pokopališču, 

 preveriti možnost zaposlitve dodatne javnega delavca v sodelovanju z občino, 

 oblikovanje koledarja (seznama prireditev), ki jih bo financirala KS. 

 

Andrej Valentinčič je za vas Čeplez povedel, da je nujna sanacija ceste ter kanalizacije k 

Čednku. Urediti je potrebno tudi propuste na cesti od Markuša do Zima, ki so bili planirani že 

času sanacije vodohrana v Čeplezu. Ostaja pa tudi več manjših odsekov za preasfaltacijo. 

 

Tušar Aleš je za vas Planina predlagal: 

 dokončanje igrišča z nakupom koša in postavitve stebrov in ograje, 

 sanacija mostu v spodnji Planini na odcepu za Gopalše (razširitev in montaža odbojne 

ograje), 

 sanacija podpornega zidu pri Leban Gabrijelu, 

 prebarvati streho na cerkvi, 

 postavitev javne luči na odcepu za Hotavlje, 

 zarisanje avtobusnih postaj (Čeplez, odcep Hotavlje…), 

 preasfaltacija manjših odsekov. 
 

 

Saša Cvek je nadaljevala, da je cesta Cerkno – Zakriž zelo nevarna za pešce, ki se dnevno 

sprehajajo. Na kritičnih odsekih bi bilo nujno postaviti odbojne ograje in določene ovinke 

razširiti. Na sprehajalni poti v Lamku opaža, da orodje, ki je bilo postavljeno za telovadbo 

razpada in je nevarno za uporabo. Potrebno ga je obnoviti ali pa odstraniti. Dokončati je nujno 

tudi vodovod Zakriž. 

 

Jože Močnik je povedal, da je bila za obnovo fasade VNO Poljane že izdana naročilnica 

Zidarič Vojku in da bo do realizacije prišlo pomladi. VNO Poljane je potrebno priključiti tudi 

elektriko, ena izmed možnosti je da se jo priklopi iz javne luči. Nujna pa je tudi sanacija ceste, 

od glavne državne ceste prosti vasi Poljane. Dodal je še, da je Občina Cerkno kupila hišo Pr 

Mušu, da bi z njuno rušitvijo omogočili pluženje ceste in dostop reševalnim vozilom.  

 

Marko Obid je podprl predloge njegovih predhodnikov. 



 

Borut Eržen je predlagal: 

 rekonstrukcija mrliške vežice in ureditev njene okolice, 

 obnova podpornega zidu na t.i. Žvinskem placu, 

 po zimski sezoni bi bilo potrebno očistiti nasuto zemljo pri podpornih zidovih in obsekati 

določene dostopne poti (npr. k vodohranu v Ralne), 

 ojačati nosilce za obešanje transparentov na Bevkovi ulici in pri pokopališču, 

 sanacija ograje ob pločnikih in kandelabrov, 

 ureditev jaška na cesti Cerkno – Zakriž (Pr Štefičku), 

 postavitev dodatni klopi pri cerkvi in montaža ograje na klančini, 

 postavitev klopi ob sprehajalnih poteh v Ralne, Brce, Makate, 

 sanacija vodnjaka na novem delu pokopališča, 

 cvetlična korita z rožami obesiti tudi drugod po Cerknem, ne samo ob Bevkovi ulici, 

 ureditev kuhinjske niše in omare za potrebe čistil in čistilnih pripomočkov  

 

Vid Lahajnar je še dodal, da ga je Darko Svetičič prosil za pomoč pri asfaltaciji njegove 

dostopne poti. Krajani Raln pa za postavitev ogledala pri odcepu v Ralne. Urediti bop nujno 

tudi odvodnjavanje za stanovanjskimi objekti  na Rožni ulici , kjer ob vsakem močnejšem 

deževju voda zaliva objekte. 

 

Borut Eržen je bil mnenja, da bi bilo za ureditev smeti dobro razmišljati in iskati možnosti o 

podzemnih kontejnerjih. Najprej se je potrebno pozanima na Komunali Idrija, kakšne so 

možnosti praznjenja v teh primerih. 

 

Marko Obid je dodal, če se bo obstoječe ekološke otoke urejalo, bi bilo dobro da se jih 

enotno. 

 

Andraž Drešček je dejal, da bo govoril s Sergijem in Simonom pri Gabrijelu, da se šotor za 

razne prireditev postavlja vedno na ista mesta.  

 

Danilo Sedej je bil mnjenja da je treba čim prej iskati nadomestila kabelskemu sistemu 

Cerkno. Treba je stopiti v kontakt s Telekomo in drugimi altrentivnimi ponudniki. 

 

Vid Lahajnar je dejal, da bo govoril s Silvom Jeramom, ki ima kontakte na Telekomu, ker je 

bil glavni organizator za vzpostavitev optičnega omrežja na Bukovem, Orehku in Jesenici.  

 

Borut Eržen je prosil, da se poišče idejni projekt rekonstrukcije mrliške vežice z ureditvijo 

okolice, ki ga je izdelal in predstavil prejšnji sestavi sveta KS Cerkno, Božič d.o.o.  

 

Za konec je Danilo Sedej še predlagal, da je potrebno pristopiti k oblikovanju in sprejemanju 

statuta. Ker veljavni Statut Občine Cerkno krajevnim skupnosti ne daje nikakršne pristojnosti, 

je najprej treba popraviti občinskega. 

 

Po koncu razprave je bilo sprejeto, da se na Občino Cerkno, kot prioritetni projekti pošljejo 

naslednji: 

 rekonstrukcija mrliške vežice v Cerknem, 

 ureditev ekoloških otokov (ureditve nadstreškov in ograj oz. iskati možnosti o namestitvi 

podzemnih kontejnerjev), 

 umiritev prometa na Močnikovi ulici, Platiševi ulici, Sedejevem trgu in Vojkovi ulici,  



 obnova podpornega zidu z montažo ograje na t.i. Žvinskem placu, 

 obnova zidu z razširitvijo ceste pri Domu upokojencev na Močnikovi ulici, 

 montaža dodatnih javnih luči v naselju Cerkno, 

 sanacija ceste k Čednku, 

 ureditev propustov na cesti od Markuša do Zima, 

 dokončanje igrišča v Planini pri gasilskem domu (koš, ograja), 

 sanacija mostu pri odcepu v Gopalše (razširitev in namestitev odbojne ograje), 

 manjša asfaltna krpanja v Čeplezu in Planini, 

 cesta Cerkno – Zakriž (preasfaltacija določenih odsekov, razširitev kritičnih točk, 

postavitev odbojne ograje), 

  ureditev fasade in priklop elektrike Večnamenskemu objektu Poljane. 

Finančno konstrukcijo se bo pripravilo po odločitvi katere projekte se bo dejansko izpeljalo v 

določnem proračunskem letu. 

 

AD 4 

 

Pod zadnjo točko je Valerija Močnik člane seznanila s prejemanjem računov Komunale Idrija 

d.o.o. za plačevanje v rezervni sklad za 13,19 % lastniški delež na Ličarjevi ulici 7.  

 

Po kratki razpravi je bil soglasno sprejet sklep: 

Krajevna skupnost Cerkno ne bo plačevala v rezervni sklad za Ličarjevo ulico 7, v 

primeru potrebnih sanacij bo ob nastanku stroškov pokrila svoj delež.  

 

Seja je bila zaključena ob 22.00. 

 

 

    Zapisala:  Predsednik sveta KS: 

Valerija Močnik        Vid Lahajnar 


